

PYKÄLÄ RY:N

HALLITUKSEN KOKOUS 6/2016

AIKA: 1.2.2016 klo 18.00

PAIKKA: Yhdistyksen kerhohuoneisto
Sörnäisten rantatie 33 B

LÄSNÄ: Katariina Järvi, puheenjohtaja
Laura Renholm, sihteeri
Tiia Takalo
Linnea Viherkenttä
Harri Gröhn
Enna Hakala
Aapo Heinäsmäki
Helinä Teittinen

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja Järvi avasi kokouksen kello 18.04.

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi muutoksin. (Liite 1)

4. Ilmoitusasiat

Taloudenhoitaja Gröhn kehotti kaikkia ottamaan ruokaa. Kiitettiin Gröhniä ruuasta.

Onneltiin Gröhniä syntymäpäivien johdosta. Gröhn kiitti onnittelusta.

Todettiin Kevätkauden avajaisia vietetyn ja tilaisuudesta saadun hyvää palautetta.

Tiedotusvastaava Takalo totesi käyneensä etelänmatkalla.

Yleisvastaava Hakala ilmoitti saaneensa opintopisteitä.

Todettiin Vaihtarisitsejä vietetyn.

Todettiin Flippi-iltaa vietetyn.

Todettiin Bergenin KV-viikolla edustetun.

Epäiltiin ulkoasiainvastaava Heinäsmäellä olevan ilmoitusasiaa.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen

Hyväksyttiin pöytäkirja 5/2016 muutoksin.

6. Yleisasiat

6.1 Kevätkauden avajaiset 27.1.

Todettiin Kevätkauden avajaisia vietetyn.

Todettiin kuohuviinin riittäneen.

Keskusteltiin Maxinesta ja Tigerista juhlatiloina.

Keskusteltiin Kevätkauden päättäjäisten tiloista.

6.2 Haalaribileet 4.2.

Todettiin haalareiden saapuneen.

Keskusteltiin haalareiden mainoksista.

Keskusteltiin haalaribileiden järjestelyistä, vuoroista, tarjoiluista ja sulkuvuorosta.

Keskusteltiin Haalaritoimikunnan perehdyttämisestä ennen juhlia.

Keskusteltiin Yhteiselintapaamisesta.

6.3 Laskiainen 9.2.

Yleisvastaava Hakala kertoi Laskiaissitsien lipunmyynnistä, tarjoiluista ja budjetista.

Keskusteltiin tapahtuman yritysyhteistyöstä ja järjestelyistä.

Keskusteltiin isäntien mehusta.

Keskusteltiin viime vuoden Laskiaissitseistä.

Keskusteltiin sitsien luonteesta ja osallistujamäärästä.

Keskusteltiin Laskiaissitsien Facebook-tapahtumasta.

6.4 Kertun Kepittäjäiset 3.3.

Yleisvastaava Hakala totesi trailerin kuvatun. Keskusteltiin trailerista ja tilavastaava Viherkentän roolisuorituksesta.

Keskusteltiin tapahtuman yritysyhteistyöstä, markkinoinnista ja tiedottamisesta.

Todettiin tapahtumaa odotettavan innolla.

6.5 Pykälä-viikko

Yleisvastaava Hakala kertoi Pykälä-viikon avajaisten tiloista.

Hakala kertoi Pykälä-viikkotoimikunnan menneestä ja tulevasta kokouksesta.

Keskusteltiin juoksukoulusta, Pykälän kymmistä sekä yritysysteistyöstä niiden osalta.

Hakala totesi Urheilutoimikuntaa tiedotetun. Keskusteltiin toimikunnasta.

Keskusteltiin Pykälä-viikon busseista.

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki kertoi Kevätkiljavasta.

Keskusteltiin Helsinginkadun Approsta ja tapahtuman lipunmyynnistä.

6.6 Sillis

Tilavastaava Viherkenttä kertoi Sillistoimikunnan tulevasta kokouksesta.

Nimitettiin Viherkentän esityksestä Tuomas Ala-Viikari, Julius Malka, Axel Gamba, Lilli Hernetkoski ja Joonas Manninen Sillistoimikuntaan.

6.7 Vappu

Keskusteltiin Vappubileiden yhteistyöainejärjestöistä, haalarimerkistä, esiintyjästä, lipuista ja jonotusjärjestelyistä.

Keskusteltiin Lex-sitseistä.

6.8 Kerhohuoneiston vaatimat toimenpiteet ja hankinnat

Tilavastaava Viherkenttä totesi kerhohuoneiston seinäkellojen tarvitsevan uudet patterit.

6.9 Muut yleisasiat

Yleisvastaava Hakala totesi YVK:n bondailuiltaa vietetyn. Hakala totesi illan sujuneen mukavasti.

Keskusteltiin Hernesaassa mahdollisesti järjestettävästä tapahtumasta ja sen yhteistyöainejärjestöistä.

Kokoustauko alkoi kello 19.42.

Kokoustauko päättyi kello 19.50.

7. Tiedotusasiat

7.1 Nettisivujen päivittäminen

Tiedotusvastaava Takalo kertoi nettisivuja päivitetyn.

7.2 Pykälän blogi

Iloittiin ensimmäisen blogitekstin julkaisemista.

Keskusteltiin seuraavista julkaisuista ja niiden sisällöstä.

Keskusteltiin yleisvastaava Hakalan blogista ja velvoitettiin Hakala paljastamaan blogin nimi ennen seuraavaa kokousta.

Keskusteltiin Pykälän blogista tiedottamisesta.

7.3 Muut tiedotusasiat

Tiedotusvastaava Takalo kertoi Pykälä ry:n ohjeista sosiaalisen median kanavien käyttämiseksi. Takalo kertoi lähettäneensä ohjeet sosiaalisessa mediassa aktivoituneille yhdistyksen toimijoille.

Keskusteltiin uusista Instagram-tileistä.

Keskusteltiin esittelykirjeistä.

Keskusteltiin kerhotilojen uusien avainten hankinnasta.

Keskusteltiin toimistosihteerin hajonneesta tietokoneesta ja mahdollisista etenemistavoista asiaan liittyen.

Valtuutettiin Takalo päättämään koneen korjaamiseksi tai korvaamiseksi tarvittavista toimenpiteistä toimistosihteerinä ja OptimeSysiä kuultuaan.

Keskusteltiin toimiston koneiden varmuuskopioinnista.

Takalo totesi IV:n ensimmäistä kokousta vietetyn.

Keskusteltiin emäntien sähköpostilistasta.

Iloittiin emäntien päätöksestä jatkaa Nistipirkon kirjoittamista.

Keskusteltiin IV:n uudesta taitajasta ja taitajan palkinnosta.

Keskusteltiin Kertun Kepittäjäisten karttojen taitosta.

Päätettiin jatkossa toteuttaa entinen Yleisvastaavien palsta IV:ssä hallituksen kiertävänä palstana. Keskusteltiin kirjoitusjärjestyksestä.

Vahvistettiin IV:n aineistojättöpäivät ja todettiin ensimmäisen aineistonjättöpäivän olevan viikon päästä.

Keskusteltiin emäntien keittokirjasta.

8. Opintoasiat

8.1 Seminaarivapaapaikat

Ei uutta asiaa seminaarivapaapaikoista.

8.2 Vuoden Opettaja

Opintovastaava Teittinen kertoi Vuoden opettaja -äänestyksen aikataulusta.

Teittinen esitteli Vuoden opettaja -palkinnon ja kertoi valintaperusteista vuoden opettajaksi.

Keskusteltiin voittajan julkaisemisesta Vuosijuhlissa.

8.3 Mitä täällä tapahtuu? -ilta 16.2.

Ei uutta asiaa Mitä täällä tapahtuu? -illasta.

8.4 Graduilta 10.3.

Opintovastaava Teittinen totesi tapahtuman olevan hoidossa.

8.5 Studia Iuridica 12.4.

Keskusteltiin Studia Iuridican puhujista ja yritysyhteistyöstä.

8.6 Muut opintoasiat

Keskusteltiin Pykälän, Codexin ja Justuksen yhteisesti laatimasta tenttikierrosvetoomuksesta.

Opintovastaava Teittinen kertoi tapaavansa vararehtorin tulevalla viikolla.

Teittinen kertoi oppiainekokouksista ja niissä käsitellyistä asioista.

Teittinen totesi oppiaineiden suunnitelmien viimeisen jättöpäivän lähestyvän.

Teittinen kertoi vuonna 2017 kaavailluista opetuksen uudistuksista.

9. Yrityssuhdeasiat

9.1 Yhteistyötapaamiset

Todettiin yhteistyötapaamisten sujuneen hyvin.

Todettiin YRSU:n tehneen hyvää työtä.

9.2 Vuosijuhlat

Sihteeri Renholm kertoi tapahtuman tiedottamisesta, kutsuista, tarjoiluista, lipunmyynnistä ja yritysysteistyöstä.

Renholm kertoi käynnistä vuosijuhlapaikalla.

Keskusteltiin Vuosijuhlien puhujista ja esiintyjistä.

Renholm totesi Vuosijuhlatoimikunnan ensimmäistä kokousta vietetyn.

Keskusteltiin Pykälä-viikon toimikuntien sähköpostilistoista.

9.3 Muut yritysuhdeasiat

Keskusteltiin mustasta listasta.

Keskusteltiin YSV:n ja Paragraaffin yhteistyöstä.

Keskusteltiin tapahtumien tuotesponsoroinnista.

Kokoustauko alkoi kello 22.10.

Kokoustauko päättyi kello 22.33.

10. Talous

10.1 Tilavuokrat

Jätettiin myöntämättä tilavuokra yksityishenkilölle 26.2 kello 4-10.

10.2 Saneeraus

Tilavastaava Viherkenttä kertoi tavanneensa vuoden 2015 tilavastaava Mikko Sukuraa kerhotilan saneeraukseen liittyen.

Viherkenttä kertoi tapaavansa arkkitehtia keskiviikkona.

Viherkenttä kertoi saneerauksesta, sen kustannusten jakaantumisesta ja suunnitelluista muutoksista kerhotilaan.

Viherkenttä ja puheenjohtaja Järvi kertoivat tavanneensa tilatoimikunnan puheenjohtajaa Essi Granholmia ja keskusteluista toimikunnan tulevaisuudesta.

Keskusteltiin remonttitoimikunnasta.

Keskusteltiin remonti- ja taloustoimikunnan välisestä yhteistyöstä.

10.3 Valmennuskurssit

Keskusteltiin valmennuskurssien asioista.

10.4 Avustushakemukset

Hyväksyttiin Cocktail Clubin avustushakemus koskien Harry Potter-iltaa.

Hyväksyttiin Pohjasakan avustushakemus koskien Pohjasakan 10-vuotisiltaa.

10.5 Taloudenhoitajan purjehdus

Keskusteltiin taloudenhoitajan purjehduksen tulevaisuudesta.

Päätettiin, ettei tapahtumaa järjestetä sellaisenaan tänä vuonna.

Pohdittiin muita mahdollisia järjestämistapoja.

10.6 Muut talousasiat

10.6.1 Toimiston monitoimilaitteen hankkiminen

Keskusteltiin toimiston monitoimilaitteen hankkimisesta.

Todettiin taloudenhoitaja Gröhnin jatkavan asian selvittämistä.

10.6.2 Muut talousasiat

Keskusteltiin YVK:n haalarimerkkien hankinnasta.

Kokoustauko alkoi kello 0.14.

Kokoustauko päättyi kello 0.34.

11. Ulkoasiat

11.1 Tulevat KV-viikot

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki jakoi tuntemuksiaan Århusiin lähtemisen suhteen.

Keskusteltiin Oratorin viikon maksamisesta.

Heinäsmäki totesi Lexin KV-viikon tapahtuman tulleen tänään. Keskusteltiin viikon teemasta.

11.2 Vaihtarisitsit 29.1.

Todettiin sitsejä vietetyn.

Keskusteltiin sitsien kulusta ja tarjoiluista.

11.3 Ystävänäpäiväsitsit 13.2.

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki totesi tapahtumasta tiedotetun.

Heinäsmäki kertoi tapahtuman lipunmyynnistä.

Keskusteltiin Kannun hallituksen tapaamisesta.

Keskusteltiin tapahtuman laulunjohtajista ja vaihto-oppilaiden pääsystä tapahtumaan. Todettiin, ettei vaihto-oppilailla ole pääsyä tapahtumaan.

11.4 Codex-sitsit 20.2.

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki kertoi tapahtuman paikkamäärästä ja lipunmyynnistä pykäliselle.

Keskusteltiin tapahtuman juomatarjoiluista.

Keskusteltiin Pykälän ja Codexin hallitusten välisestä tapaamisesta ennen sitsejä.

11.5 LKS-sitsit

Ei uutta asiaa LKS-sitseistä.

11.6 Artikla-sitsit

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki totesi Pykälän ja Artiklan yhteissitsien järjestettävän 24.3.

Keskusteltiin artistien majoittamisesta ja paikkamäärästä tapahtumassa.

11.7 NESU-KY -sitsit 1.4.

Ei uutta asiaa NESU-KY -sitseistä.

11.8 Lex-sitsit 27.4.

Keskusteltiin Lex-sitseistä ja lexiläisten majoittamisesta.

11.9 KV-viikkotoimikunta

Nimitettiin ulkoasiainvastaava Heinäsmäen esityksestä Riku Saarinen KV-viikkotoimikuntaan.

Heinäsmäki totesi ensimmäistä kokousta vietetyn ja kertoi kokouksessa päätetyistä asioista.

Heinäsmäki totesi majoittajia olevan riittävästi.

11.10 Muut ulkoasiat

Keskusteltiin Helsinginkadun approsta.

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki kertoi Oktoberfest-sitsien järjestämispaikasta.

Keskusteltiin vuosijuhlakutsuista.

Keskusteltiin Århusin vuosijuhlien osalta maksettavista korvauksista.

Velvoitettiin tiedotusvastaava Takalo ottamaan tiedotusmuumi-ilmapallo syliin.

Vastaanotettiin Vapaa Boomari 1/2016.

Vastaanotettiin kutsu Århusin vuoden 2016 vuosijuhliin.

Päätettiin Heinäsmäen lähtevän edustamaan yhdistystä yhdessä muiden Århusin KV-viikolle osallistuvien kanssa.

Vastaanotettiin kutsu Teologian Ylioppilaiden Tiedekuntayhdistyksen 163v. vuosijuhliin ke 10.2. Siirrettiin kutsu valiokuntien sähköpostilistalle.

Vastaanotettiin Lakimiesuutiset 1/2016.

Vastaanotettiin Codex r.f:n ja Artikla ry:n hallitusten esittelykirjeet.

Valtuutettiin taloudenhoitaja Gröhn maksamaan Putsiinin haalareita koskeva lasku sen ollessa asianmukainen.

Sovittiin Heinäsmäen lähtevän edustamaan Eläinlääketieteen kandidaattiyhdistys ry:n vuosijuhliin tilavastaava Viherkentän sijaan.

12. Muut esille tulevat asiat

12.1 Yhteiselintapaaminen 5.2.

Keskusteltiin Yhteiselintapaamisesta, tapahtuman tarjoiluista ja tarjoilijoista.

Todettiin ulkoasiainvastaava Heinämäen johtavan Int. Sekien ryhmää.

12.2 Dekaanin illallinen 25.2.

Todettiin Dekaanin illallisen olevan 25.2.

Keskusteltiin illallisen ruuista.

Puheenjohtaja Järvi totesi myös yhdistyksen puheenjohtajan Risto Sandvikin osallistuvan.

12.3 Inspektorin illallinen 22.3.

Todettiin Inspektorin illallisen olevan 22.3.

Keskusteltiin illallisen ruuista.

Puheenjohtaja Järvi totesi myös yhdistyksen puheenjohtajan Risto Sandvikin osallistuvan.

12.4 Kevätkokous 21.3.

Todettiin Kevätkokouksen olevan 21.3.

12.5 Vuoden Pykäläteko

Keskusteltiin palkinnonsaajasta.

12.6 Muut asiat

Keskusteltiin YRSU:n kutsumisesta vuosijuhliin. Päätettiin kutsua YRSU vuosijuhliin.

Keskusteltiin OAVK:n päivystyspuhelimen päivittämisestä.

Keskusteltiin asioiden jakamisesta.

13. Seuraava kokous

Todettiin seuraavan kokouksen olevan 8.2 klo 18.00.

Todettiin yleisvastaava Hakalan olevan pullavuorossa.

14. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja Järvi päätti kokouksen kello 1.32.

Pöytäkirjan vakuudeksi

Katariina Järvi
Puheenjohtaja

Laura Renholm
Sihteeri